
SPRAWOZDANIE  KOMISJI  INFRASTRUKTURY  TECHNICZNEJI  

I ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ZA MIESIĄC KWIECIEŃ 2021r. 

 

 

Komisja miała posiedzenie w dniu 15 kwietnia 2021 r. z następującym porządkiem: 

 

Pkt.1 Tereny inwestycyjne gminy – analiza i dyskusja. 

Pkt.2. Opiniowanie zadań melioracyjnych do realizacji w roku 2021, w ramach dotacji dla 

 Spółki Wodnej. 

Pkt. 3. Sprawozdanie o stanie realizacji inwestycji oświetleniowych 2020 rok. 

Pkt.4. Sprawy różne. 

 

Ad. 1.  Temat analizy terenów inwestycyjnych na terenie gminy omówił kier. Wydziału 

Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Pan Sławomir Palichleb. 

Otwarte plany z 2015r. terenów w Gniechowicach to ok. 200ha. Plan był podjęty w związku 

z możliwością utworzenia Legnickiej Strefy Ekonomicznej. 

Następnie obręb Zabrodzie na którym przewidziane są tereny inwestycyjne o łącznej pow. ok. 

150 ha. 

Ad. 2. W pkt. drugim komisja zaopiniowała pozytywnie kwotę 225 tys. zł. na 11 zadań 

melioracyjnych zaproponowanych przez Wydziału Gospodarki Komunalnej. Kwota jaką gmina 

dofinansowuje zadania wykonywane przez spółki wodne to 80 % wartości zadań  

a 20% pochodzi z budżetu spółki.  

Ad. 3. Następnie kier. Wydziału Gospodarki Komunalnej Pan Piotr Litwin przedstawił 

sprawozdanie z wykonania inwestycji oświetleniowych za 2020 r. który przedstawia się 

następująco.    

Kątach Wr. 1 km 198 tys. zł.  

Sadków 800 m 94 tys. zł 

Smolec 320 m 74 tys. zł 

Pietrzykowice 800 m 159 tys. zł 

Zabrodzie 825 m 163 tys. zł. 

Gądów 180 m 33 tys. zł. 

Katy Wr. 300 m 61 tys. zł 

W trakcie realizacji 

Smolec ul Dębowa  145 m 37 tys. zł 



Katy Wr przejście dla pieszych doświetlenie 33 tys. zł. termin zakończenia realizacji 

31.05.2021r. oraz projekty na łączną kwotę 132 tys. zł. 

Ad. 4. W sprawach różnych został omówiony wątek śmieci na cmentarzach parafialnych czy 

aby nie wrócić do systemu z 2020 r. W dyskusji udział wzięła Pani Agnieszka Grzegórska - 

Podsiadła Kierownik ZGM w Kątach Wrocławskich, Pan Marek Buczak prezes ZGK w Kątach 

Wrocławskich oraz Radca Prawny Pani Agnieszka Twardowska, która brała udział w 

organizacji przeprocesowania zgodnie z nową Ustawą o zagospodarowaniu nieczystości.  

  

 

 

Przewodniczący Komisji 

Dawid Ludwikowski 

 


